
10-dages forespørgsel om brug af kommunens søer

I de sidste 10 år har det ikke været lovligt at skøjte på kommunens søer, bortset fra
Stadionsøerne. Til gengæld plejer der at være sat en udendørs skøjtebane op ved Musikhuset,
som har stor søgning. Skøjtebanen er lukket i år pga Corona.

Corona-pandemien har givet et ekstraordinært stort behov for at komme ud i naturen, med deraf
følgende pres på naturressourcerne. Lige nu er vi så heldige, at have en god lang frostperiode,
og så er det jo ærgerligt, at Aarhus’ befolkning er afskåret fra at gå, lege og skøjte på
kommunens søer og vandhuller. Københavns Kommune holder løbende øje med istykkelsen,
og tillader færdsel på isen så snart det er forsvarligt.

- Kan Magistratsafdelingen for Teknik og Miljø udpege en håndfuld kommunale vandhuller
og søer, der vil være attraktive til skøjtning, vurderet ud fra tilgængelighed og sikkerhed?

- Kan Magistratsafdelingen for Teknik og Miljø give et overslag over udgifterne ved at måle
istykkelsen, opsætte skiltning mm for de udvalgte søer?

- Kan magistratsafdelingen for Kultur og borgerservice fortælle hvad der spares på ikke at
have skøjtebane ved Musikhuset i år?

- Kan pengene som er sparet på skøjtebanen bruges til at undersøge isens tykkelse på
søerne i år?
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